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Sammanträdesdatum  

 Kommunala Handikapprådet 2018-08-23  

    

 

 

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

  

Organ Kommunala Handikapprådet 

Sammanträdesdatum 2018-08-23 

Datum då anslaget sätts upp  

Datum då anslaget tas ned  

  

Förvaringsplats för protokollet  

  

  

Underskrift Anneli Karlsson 

  
 

Plats och tid Stadshuset, Skive, Ö:a Esplananden 5, 671 81 Arvika, kl. 13.30–15.30 

  

Beslutande ledamöter Jonas Ås, ordförande (S) 

Aina Wåhlund (S) 

Maria Rönnehäll (S) 

Anne-Marie Andersson (HSO) 

Bertil Nilsson (HSO) 

Lisbeth Nilsson (HSO) 

Agneta Wiss Carlsson (HSO) 

Curt Edenholm (HSO) 

  

Övriga närvarande Sandra Nätt, verksamhetsutvecklare, § 16 

Kristina Bengtsson Nilsson (M), ej tjänstgörande ersättare 

Åke Ericson (HSO), ej tjänstgörande ersättare 

 Amelie Eriksson (HSO), ej tjänstgörande ersättare 

Ulla Söderqvist, en tjänstgörande ersättare 

Anneli Karlsson, sekreterare 

 

Justerare Bertil Nilsson 

Justeringens plats och tid Kommunledningsstabens kansli 

Paragrafer 13–18 

  

  

Sekreterare Anneli Karlsson 

  

  

Ordförande Jonas Ås 

  

  

Justerare Bertil Nilsson 
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Khr § 13 Dnr KS 2018/240-100 

Föregående protokoll 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av föregående protokoll och lägger det 

med godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Föregående protokoll från den 14 juni 2018 gås igenom. 

Beslutsunderlag 

Kommunala Handikapprådets protokoll den 14 juni 2018 
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Khr § 14  

Återkoppling på frågor från tidigare möten 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger frågorna och svaren med godkännande 

till handlingarna. 

Sammanfattning 

 Hur går det med den planerade handikappanpassade fiskebryggan på 

Viksholmen? Jonas Ås svarar att den är med i planen man har 

gällande bryggpromenaden mellan Olssons brygga och Sågudden. 

Men det är ännu inte färdigutrett om den är möjlig att göra. 

 

 Hur ser det ut med handikappanpassade badbryggor i kommunen?  

Jonas Ås svarar att man har köpt in en handikappanpassad brygga till 

Ingestrand och att den ska tas i bruk till nästa säsong. 

 

 Jonas Ås informerar om att tandläkaren Göran Friberg är anlitad av 

Vård och omsorg och ska föreläsa om tandhälsa och äldre för 

personal inom verksamheten. Utbildningen sker på Arvika 

Näringslivscenter via Kokos. 

 

 Handikapprådet har vid tidigare möten ställt frågor om tillgänglighet 

och handikapparkering i centrum. Jonas Ås föreslår att man till nästa 

sammanträde bjuder in Arvika kommuns trafikansvarige Peter 

Adolfsson och gatuchef Bo Koppfeldt för information. 
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Khr § 15  

Handikapporganisationerna har ordet 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger frågorna och svaren med godkännande 

till handlingarna. Ordföranden Jonas Ås tar med de nya frågorna till 

kommande möten. 

Sammanfattning 

Fyra frågor från Funktionsrätt har inlämnats inför mötet; 

  

 Syn- och hörselinstruktörer, hur långt har man kommit med detta? 

Se paragraf 16. 

 

 När ombyggnationen av Palmvikenområdet ska göras - kommer det 

att finnas handikapplatser även under ombyggnaden? Det finns inte 

många plaster i nuläget. 

Jonas Ås informerar om att projektingenjör Nick Platel ska inbjudas 

till nästa möte för att informera om ombyggnationen av 

Palmvikenområdet. 

 

 Det bör ordnas fler boendeplatser för människor med en psykiatrisk 

diagnos. Befintligt boende i Glava ligger helt fel eftersom det är 

viktigt att de boende får komma ut i samhället. Förslag på placering 

är Taserud eller Prästängen. 

Aina Wåhlund, ordförande i Utskottet lärande och stöd, informerar 

om att det är många personer som bor i egna lägenheter och som i 

olika hög grad har hjälp och stöd av socialpsykiatrin. Arbetet med 

fler boendeplatser pågår. 

 

 Det är viktigt att det ställs krav på kontinuitet på ansvariga 

personer/ombud som ser till att allt löper på. 

  

Ytterligare frågor ställdes på mötet; 

  

 Hur har det gått med el-cykeln i sommar, hur har den varit njyttjad? 

 

 Elrullstolen som finns på Vågen för allmän utlåning- var finns den 

och används den? 

 

 Handikapprådet efterlyser en översiktsplan och en samsyn för 

tillgänglighet eftersom det görs olika i kommunens verksamheter 

med till exempel hörselslingor eller ombyggnad av entréer.  
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Khr § 16  

Information om utbildning inom syn- och hörselvård 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Sandra Nätt, verksamhetsutvecklare inom Vård och omsorg, informerar om 

att syncentralen och hörselvården anordnar en gemensam utbildning för 

personal inom vård och omsorg den 6 september. Lisbeth Nilsson och Curt 

Edenholm, båda ledamöter i Handikapprådet, ska medverka. Hörselvården 

kommer även att ha ett extra eget tillfälle för att förevisa personal. 

 

När detta är genomfört finns det representanter/ombud för syn- och 

hörselvård inom alla hemvårdsgrupper och särskilda boenden.  
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Khr § 17  

Information från kommunstyrelsen 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Kommundirektörens rapport delas ut: 

  

 Efter sju månader prognostiseras ett överskott på 24,6 mnkr. Den 

största förändringen jämfört med föregående prognos hör till Individ 

och familjeomsorgen där kostnader för placeringar (LVU och SoL) 

förväntas öka ytterligare. 

 

 Värmen har påverkat verksamheten, främst inom Vård och Omsorg, 

men personalen har hanterat problemet över förväntan. Flera boenden 

inom gruppboende har komplexa behov av stöd och omsorg vilket 

medfört ökade kostnader för att möta dessa behov. 

 

 Samtliga verksamhetsgrenar inom Vård och omsorg har ett förbättrat 

hälsotal jmf med 2017. Kostnad för mer- och övertid är lägre jmf 

med samma period 2017. Verksamheten har haft vissa svårigheter att 

bemanna med vikarier. Det varma och torra vädret kommer sannolikt 

att påverka livsmedelspriserna senare under året. 

 

 Det har hittills varit en mycket torr sommar med tidvis extremt stor 

brandrisk. Räddningstjänsten har haft fler bränder än normalt i skog 

och mark. Samtliga bränder har kunnat fås under kontroll under 

första dygnet men eftersläckningen har trots det varit 

personalkrävande. Flygunderstöd har hittills använts vid en brand. 

Räddningstjänsten har bistått Hagfors och Kristinehamn vid större 

bränder. 

 

 Det har genomförts fyra trivselkvällar i stadsparken under juli. 

 

 Förslag till detaljplan för en ny högstadieskola (Hjorten 1-4, Smeden 

6 samt del av Solbergastaden 1:4) finns utställd för granskning under 

tiden 5 juli-17 augusti. 

 

 Arvika Kraft har haft extremt låga flöden/lite vatten under senare 

delen av månaden och det är nära 0-produktion. För tillfället 

producerar Megasol mer än vattenkraften. 
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Khr § 18  

Övriga frågor 

Sammanfattning 

Inga övriga frågor ställdes. 

 
 


